

الاخبار:

1. تعزيز التشاركية بين مركز صحة المرأة / كلية التمريض مع القطاع الصحي الحكومي والمجتمع المحلي في محافظة البلقاء...  
نيسان 29 2024

1. Enhancing collaboration between the Women's Health Center / Faculty of Nursing and the governmental health sector and local community in Balqa Governorate.



2. محاضرة توعية صحية بعنوان " مواقع التواصل الاجتماعي واثارها النفسية على الفتيات في سن المراهقة."  
05 أيار 2025

2. Health Awareness Lecture: "Social Media and its Psychological Effects on Adolescent Girls"  
05 May 2024



### 3. محاضرات توعية مجتمعية لكلية التمريض

أيار 2024 07

3. Community awareness lectures by the Faculty of Nursing.



4. ورشه الرضاعة الطبيعية / مركز صحة المرأة  
أيار 2024 14

4. Workshop on Women's Health / Women's Health Center

14 May 2024



5. زيارة بيت العناية الانسانية في الفحيص  
حزيران 2024 10

5. Visit to the Humane Care Home in Fuhais

10 June 2024



**6. مركز صحة المرأة في جامعة عمان الأهلية يشارك في ورشة عمل  
بعنوان بناء القدرات لشبكات الصحة الإنجابية وصحة المرأة والوليد  
والطفل  
حزيران 2024 23**

**6. The Women's Health Center at Al-Ahliyya Amman University participated in a workshop titled 'Capacity Building for Reproductive, Maternal, Newborn, and Child Health Network**



## 7. مركز صحة المرأة يعقد ورشة عمل بعنوان المخدرات وأثارها على صحة المرأة والطفل.

تموز 2024 04

### 7. The Women's Health Center holds a workshop entitled Drugs and their effects on the health of women and children

04 July 2024



**8. مركز صحة المرأة في كلية التمريض ينظم محاضرة بعنوان:  
الرضاعة الطبيعية في مستشفى الشونة الجنوبية**

**تموز 2024 01**

**8.** The Women's Health Center at the Faculty of Nursing organized a lecture titled: 'Breastfeeding' at Al-Shouna Al-Janoubiya Hospital.



9. كلية التمريض تعقد دورة مجانية بعنوان: الانعاش القلبي الرئوي  
للأمهات.

آب 2024 14

9. The Faculty of Nursing is offering a free course titled:  
Cardiopulmonary Resuscitation (CPR) for Mothers.



**10. مركز صحة المرأة ينظم فعالية توعوية في دير علا  
آب 2024 19  
10. Women's Health Center Organizes Awareness  
Event in Deir Alla**



11. مركز صحة المرأة في كلية التمريض ينظم محاضرة توعوية حول مرض الزهايمر بالتعاون مع جمعية العون.

أيلول 2024 18

## 11. The Women's Health Center at the Faculty of Nursing Organizes an Awareness Lecture on Alzheimer's Disease in Collaboration with Al-Aoun Association

18 September 2024



12. مشاركة مركز صحة المرأة في المهرجان الصحي التربوي.  
تشرين الأول 2024

## 12. Women's Health Center Participates in Health Educational Festival



13. مركز صحة المرأة في عمان الأهلية ينظم ندوة بعنوان خطوة نحو الحياة... افحصي.

تشرين الأول 2024 29

13. Al-Ahliyya Amman University's Women's Health Center Organizes a Seminar Titled "A Step Towards Life... Get Tested"

29 October 2024



14. تمرير عمان الأهلية تستقبل ممثلة عن منظمة الصحة العالمية  
تشرين الثاني 2024 11

14. Nursing Faculty at AAU Welcomes a WHO Representative

11 November 2024



**15. عمان الأهلية تستقبل مديرة الشؤون الثقافية والإعلامية بالملحقية الثقافية السعودية.  
تشرين الثاني 2024 13**

**15.AAU Welcomes the Director of Cultural and Media Affairs at the Saudi Cultural Mission.**

**13 November 2024**



## 16. مركز صحة المرأة – كلية التمريض في عمان الأهلية ينظم زيارات ميدانية لدور كبار السن بالتعاون مع مركز السمع والنطق.

تشرين الثاني 2024 26

### 16. The Women's Health Center at Al-Ahliyya Amman University Organizes Field Visits to Senior Care Homes in Collaboration with the Hearing and Speech Center

26 November 2024



17. كلية التمريض في عمان الأهلية تشارك في حوار برنامج الأردني  
لسرطان الثدي  
كانون الأول 02 2024

## 17. The Faculty of Nursing at AAU Participates in the Jordan Breast Cancer Program Dialogue

02 December 2024



18. مركز صحة المرأة يقدم محاضرة بعنوان المضادات الحيوية وأثارها  
على الأطفال

كانون الأول 2024 19

**18. The Women's Health Center presented a lecture titled:  
Antibiotics and Their Effects on Children.**



19. مركز صحة المرأة في عمان الأهلية ينظم ورشة توعوية بعنوان أضرار التدخين  
والسجائر الإلكترونية والأرجيلة

**كانون الثاني 2025 07**

19. Al-Ahliyya Amman University's Women's Health Center Organizes an  
Awareness Workshop on "The Dangers of Smoking, E-Cigarettes, and  
Hookah"

**07 January 2025**



20. عمان الأهلية تشارك بحفل إطلاق مشروع سفراء العافية.

**شباط 2025 18**

20. AAU Participates in the Launch Ceremony of the "Wellness Ambassadors" Project.

**18 February 2025**



21. مركز صحة المرأة بجامعة عمان الأهلية يشارك في لقاءً تشاوري لتعزيز التعاون بين المراكز الصحية وتمكين المرأة في الأردن.

شباط 2025 25

21. Women's Health Center at AAU Participates in a Consultative Meeting to Enhance Cooperation Among Health Centers and Empower Women in Jordan

25 February 2025



22. محاضرة توعوية حول الإقلاع عن التدخين ودور الغذاء الذكي في بناء مستقبل صحي لطلبة الجامعات.

نيسان 2025 17

22. An awareness lecture on quitting smoking and the role of smart nutrition in building a healthy future for university students.



23. محاضرة توعية حول أضرار التدخين في المدارس الجامعة الأولى والسلط  
الثانوية للبنات.  
نيسان 2025 17

23. Awareness Lecture on the Dangers of Smoking Delivered at Al-Jami'a  
Primary and Al-Salt Secondary School for Girls



24. مركز صحة المرأة ينظم دورة توعوية حول أضرار التدخين لطلبة التمريض  
السعوديين  
أيار 2025 21

24. The Women's Health Center organized an awareness course on the harms of smoking for Saudi nursing students.



25. مركز صحة المرأة بجامعة عمان الأهلية ينظم دورة تدريبية في دار جويده للمسنين.

أيار 2025 22

25. The Women's Health Center at Al-Ahliyya Amman University organized a training course at Dar Jouwaideh Home for the Elderly.



26. مركز صحة المرأة في كلية التمريض يعقد محاضرة توعوية حول فقر الدم لدى الحوامل والأطفال في مركز صافوط الصحي.

26. The Women's Health Center at the Faculty of Nursing held an awareness lecture on anemia in pregnant women and children at the Safout Health Center.

